
1 
 

Protokół nr 61/22 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 21 września 2022 r.  
w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1 

Posiedzenie otworzyła o godz. 17.05 Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, 
Spraw Społecznych i Promocji Jolanta Szymczak. W obradach udział wzięli członkowie wyżej 
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, zgodnie z listami obecności, 
które znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Prowadząca obrady Jolanta Szymczak przedstawiła tematykę posiedzenia oraz wskazała 
na zmianę kolejności omawianych tematów. 
Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie nadania nazwy ulicy „BRZEGOWA”, drodze wewnętrznej położonej 
w miejscowości Czapury. Projekt uchwały znajduje się w materiałach komisji. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję dotyczącą 
omawianego projektu uchwały, w trakcie której między innymi poruszono tematy: 

− propozycji nazw drogi, której dotyczy projekt uchwały, 

− podziału nieruchomości sąsiadujących z drogą, której dotyczy projekt uchwały, 

− lokalizacji drogi, której dotyczy projekt uchwały, jej szerokości oraz długości; 

− warunków zabudowy na terenie sąsiadującym z drogą oraz problemu z gęstą 
zabudową występującą na osiedlu, na którym zlokalizowana jest droga, której dotyczy 
projekt uchwały.  

Udział w niej wzięli: prowadząca obrady Jolanta Szymczak, radna Elżbieta Jarecka oraz Beata 
Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości. Odpowiedzi na zgłoszone pytania 
i uwagi udzieliła Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła 5 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się” - wniosek nr 1 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy „BRZEGOWA”, drodze wewnętrznej położonej 
w miejscowości Czapury. 
Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie nadania nazwy ulicy „WESOŁA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 
Daszewice. Projekt uchwały znajduje się w materiałach komisji. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję dotyczącą 
omawianego projektu uchwały, w trakcie której między innymi poruszono tematy: 

− zabudowy nieruchomości zlokalizowanych przy drodze, której dotyczy projekt 
uchwały, 

− podziału nieruchomości sąsiadujących z drogą, której dotyczy projekt uchwały 
i dyskusji w tym zakresie mieszkańców Daszewic przeprowadzonej podczas Zebrania 
Wiejskiego, 

− niespójności w zakresie podziału działek zlokalizowanych na terenie gminy Mosina 
w tym w miejscowości Daszewice. 

Udział w niej wzięli: prowadząca obrady Jolanta Szymczak, radna Elżbieta Jarecka, radny 
Adam Monikowski oraz Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości. 
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Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzieliła Beata Tomczak-Taisner z Referatu 
Geodezji i Nieruchomości. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 6 głosami „za”- 
wniosek nr 2 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania 
nazwy „WESOŁA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Daszewice. 
Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie nadania nazwy ulicy „MNISZKOWA”, drodze wewnętrznej położonej 
w miejscowości Żabinko. Projekt uchwały znajduje się w materiałach komisji. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję dotyczącą 
omawianego projektu uchwały, w trakcie której między innymi poruszono tematy: 

− nieruchomości stanowiących drogę, której dotyczy projekt uchwały, 

− nadania pierwszej nazwy ulicy drodze położonej w miejscowości Żabinko, 

− skutków nadania nazwy ulicy „MNISZKOWA”, drodze położonej w Żabinku, 
dla mieszkańców tej miejscowości.  

Udział w niej wzięli: prowadząca obrady Jolanta Szymczak, radny Ziemowit Maląg, radny 
Adam Monikowski oraz Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzieliła Beata Tomczak-Taisner z Referatu 
Geodezji i Nieruchomości. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 6 głosami „za”- 
wniosek nr 3 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania 
nazwy „MNISZKOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Żabinko. 
Beata Tomczak-Taisner z Referatu Geodezji i Nieruchomości przedstawiła projekt uchwały 
w sprawie nadania nazwy mostowi położonemu w ciągu drogi wojewódzkiej nr 431 
w miejscowości Rogalinek (projekt uchwały znajduje się w materiałach komisji). W trakcie 
swojego wystąpienia między innymi wskazała, iż w związku z tym, że most zlokalizowany jest 
na terenie gminy Mosina oraz na terenie miasta Puszczykowo, tożsama uchwała zostanie 
podjęta przez Radę Miasta Puszczykowo. Jednocześnie między innymi zwróciła uwagę, 
iż w dniu 23 sierpnia 2022 roku na posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta 
Puszczykowa została podjęta decyzja o nadaniu nazwy mostowi położonemu w ciągu drogi 
wojewódzkiej nr 431 imienia „Prezydenta RP Edwarda Raczyńskiego”. 
Prowadząca obrady Jolanta Szymczak między innymi wskazała, iż uczestniczyła 
w posiedzeniu Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Puszczykowa. Jednocześnie 
poinformowała, iż podczas tego posiedzenia przedstawiła propozycje nadania nazwy 
mostowi, które skierowane zostały do Gminy Mosina, a także propozycję Komisji Oświaty, 
Spraw Społecznych i Promocji Rady Miejskiej w Mosinie, podkreślając przy tym, iż w wyniku 
przeprowadzonej dyskusji podjęto decyzję o nadaniu nazwy mostowi imienia „Prezydenta RP 
Edwarda Raczyńskiego”. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 6 głosami „za”- 
wniosek nr 4 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały w sprawie nadania 
nazwy mostowi położonemu w ciągu drogi wojewódzkiej nr 431 w miejscowości Rogalinek. 
Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła projekt uchwały 
zmieniający uchwałę w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowisko 
kierownicze w szkołach i przedszkolach oraz określenia obowiązkowego tygodniowego 
wymiaru godzin zajęć dla nauczyciela pedagoga, psychologa i logopedy (projekt uchwały 
znajduje się w materiałach komisji). Jednocześnie udzieliła odpowiedzi na pytania, które 
dotyczyły między innymi: wskazania, czy podany w projekcie uchwały tygodniowy 



3 
 

obowiązkowy wymiar godzin dla wskazanych nauczycieli jest maksymalny oraz wskazania, 
czy we wszystkich placówkach oświatowych na terenie gminy Mosina zatrudniono 
nauczyciela pedagoga specjalnego i czy są to nauczyciele, którzy pracowali już 
w poszczególnych placówkach. 
W trakcie tej wypowiedzi do posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji 
dołączył radny Roman Kolankiewicz, tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia wyżej 
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie udział brało 7 jej członków. 
Jednocześnie nastąpiła zmiana osoby prowadzącej obrady. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za”- 
wniosek nr 5 w sprawie pozytywnego zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze w szkołach 
i przedszkolach oraz określenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru godzin zajęć dla 
nauczyciela pedagoga, psychologa i logopedy. 
Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Tomasz Łukowiak odnosząc się do tematu posiedzenia 
„Zapotrzebowanie remontowe jednostek oświaty, kultury i sportu” wskazał, iż do Rady 
Miejskiej w Mosinie przekazane zostało zestawienie dotyczące potrzeb remontowych 
w poszczególnych placówkach oświatowych (dokumentacja znajduje się w materiałach 
komisji). Jednocześnie przedstawił wnioski, które zostały złożone w ostatnim czasie przez 
Dyrektora Szkoły Podstawowej w Daszewicach, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Pecnej, 
Dyrektora Szkoły Podstawowej w Rogalinie oraz Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 
w Mosinie, informując przy tym między innymi, iż realizacja wniosków złożonych w ostatnim 
czasie planowana jest ze środków finansowych zabezpieczonych w ramach funduszu 
remontowego jednostek oświatowych. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi podjęła dyskusję, w trakcie 
której między innymi poruszono tematy: 

− montażu termostatów do grzejników w poszczególnych placówkach oświatowych 
na terenie gminy Mosina,  

− częściowej realizacji prac remontowych sali lekcyjnej w Szkole Podstawowej nr 2 
w Mosinie i przeniesienia wydatków na kolejny rok, 

− środków finansowych zabezpieczonych w roku 2022 na remonty w placówkach 
oświatowych, 

− potrzeb remontowych w placówkach oświatowych niewykazanych w przekazanym 
Radzie Miejskiej w Mosinie zestawieniu, 

− kolejności wykonywania prac remontowych w placówkach oświatowych 
oraz sposobu ustalania tej kolejności, 

− sposobu szacowania kosztów poszczególnych prac remontowych oraz sposobu 
zabezpieczania środków finansowych na ten cel w planach finansowych 
poszczególnych placówek oświatowych, 

− przyczyny braku zabezpieczenia przez Szkołę Podstawową w Daszewicach środków 
finansowych na częściową wymianę ogrodzenia, zgodnie z szacowanym kosztem, 

− sposobu rozdysponowania środków z budżetu Gminy Mosina na zadania oświatowe, 

− wniosków złożonych do budżetu Gminy Mosina na rok 2023 przez Szkołę 
Podstawową w Rogalinku, 

− możliwości montażu instalacji fotowoltaicznych na budynkach gminnych 
oraz potrzeby przeprowadzenia analizy w tym zakresie, 

− przetargu grupy zakupowej na dostawę energii elektrycznej, 
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− wymiany źródeł ciepła w placówkach oświatowych, 

− wysokości wydatków przeznaczonych na konieczne do przeprowadzenia remonty 
w placówkach oświatowych w roku 2023 i porównania wysokości tych wydatków 
z rokiem bieżącym oraz konieczności przeprowadzenia analizy w tym zakresie, 

− dodatkowych środków finansowych dla samorządów na poprawę efektywności 
energetycznej szkół i przedszkoli, 

− nowego przyłącza gazowego w Szkole Podstawowej w Rogalinku oraz terminu jego 
uruchomienia, 

− etapu zadania dotyczącego remontu boiska w Szkole Podstawowej w Krośnie, 

− przetargu na wyposażenie Szkoły Podstawowej w Rogalinku.  
W trakcie dyskusji prowadzący posiedzenie Roman Kolankiewicz zwrócił się z prośbą 
o przekazywanie Radzie Miejskiej w Mosinie wniosków złożonych do budżetu Gminy Mosina 
przez placówki oświatowe. Natomiast Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Tomasz Łukowiak 
zapewnił, iż udzieli odpowiedzi na pytanie dotyczące wskazania, na jakim etapie jest 
procedura przetargowa dotycząca wyposażenia Szkoły Podstawowej w Rogalinku.  
Udział w niej wzięli: radna Jolanta Szymczak, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Tomasz 
Łukowiak, radny Adam Monikowski, radny Roman Kolankiewicz, Kierownik Referatu 
Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek, Dyrektor Mosińskiego Ośrodka Kultury Marek Dudek, 
radna Ewelina Dudek. Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca 
Burmistrza Gminy Mosina Tomasz Łukowiak oraz Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna 
Balcerek-Kałek. 
Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek wskazała na konsekwencje 
rozstrzygnięć nadzorczych Wojewody Wielkopolskiego w zakresie uchwały Nr LXXI/589/22 
Rady Miejskiej w Mosinie z dnia 11 sierpnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Programu 
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży szkół podstawowych, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Mosina” oraz uchwały Nr LXXI/590/22 Rady Miejskiej 
w Mosinie z dnia 11 sierpnia 2022 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu udzielania stypendiów 
dla uczniów kl. VII i VIII szkół podstawowych i nagród samorządu Gminy Mosina dla uczniów 
kl. IV-VIII szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Mosina. 
Następnie zwróciła się z prośbą o wyznaczenie spośród członków Komisji Oświaty, Spraw 
Społecznych i Promocji trzech przedstawicieli do komisji stypendialnej. 
Dyrektor Mosińskiego Ośrodka Kultury Marek Dudek wraz z Dyrektorem Mosińskiej 

Biblioteki Publicznej Karoliną Talarczyk-Wieczorek przy pomocy filmu przedstawił problem 

dotyczący złego stanu technicznego wejścia do budynku Mosińskiego Ośrodka Kultury od 

strony ulicy Dworcowej, którym wchodzi się do Mosińskiej Biblioteki Publicznej. Podczas 

tego wystąpienia Dyrektor Mosińskiego Ośrodka Kultury Marek Dudek między innymi 

wskazał, iż priorytetem w zakresie potrzeb remontowych dla Mosińskiego Ośrodka Kultury 

jest budowa pochylni przeznaczonej dla osób niepełnosprawnych wraz z przebudową wejścia 

do budynku od strony ulicy Dworcowej oraz izolacji ścian fundamentowych z osuszeniem 

budynku i remontem elewacji z dostosowaniem do obowiązujących warunków technicznych 

jakim powinny odpowiadać budynki. Jednocześnie między innymi zwrócił uwagę, iż schody 

przy wejściu do budynku Mosińskiego Ośrodka Kultury od strony ul. Dworcowej były 

wielokrotnie remontowane, jednak między innymi z uwagi na ich konstrukcję remonty te nie 

przyniosły zamierzonego rezultatu. 

Następnie między innymi przedstawił informacje na temat projektu modernizacji budynku 

Mosińskiego Ośrodka Kultury, wskazując przy tym, iż zgodnie z obowiązującymi przepisami 
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brak jest możliwości wykonania wyłącznie zadania dotyczącego modernizacji schodów 

do budynku. Jednocześnie przedstawił szacowane koszty realizacji pierwszej części projektu 

dotyczącej przebudowy wejścia od strony ul. Dworcowej wraz z pochylnią i pracami w 

obrębie elewacji. Następnie wskazał na konieczność częściowego ograniczenia dostępu do 

schodów prowadzących do wejścia do budynku od strony ul. Dworcowej w celu zapewnienia 

bezpieczeństwa osobom korzystającym z biblioteki. Natomiast Dyrektor Mosińskiej Biblioteki 

Publicznej Karolina Talarczyk-Wieczorek w trakcie wystąpienia między innymi odniosła się 

do konieczności zapewnienia mieszkańcom gminy Mosina dostępności do Mosińskiej 

Biblioteki Publicznej, alternatyw zapewnienia tej dostępności i problemów z tym związanych. 

Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję, 
w trakcie której między innymi poruszono tematy: 

− możliwości etapowania modernizacji budynku Mosińskiego Ośrodka Kultury, 

− możliwości zlokalizowania wejścia do Mosińskiej Biblioteki Publicznej od innej strony 
budynku, 

− zakresu projektu modernizacji całego budynku Mosińskiego Ośrodka Kultury i 
kosztów z tym związanych, 

− problemów związanych z zachowaniem bezpieczeństwa na terenie gminy Mosina, 

− pozostałych potrzeb remontowych Mosińskiego Ośrodka Kultury, w tym konieczności 
przygotowania projektu przebudowy instalacji grzewczej wraz z przeprojektowaniem 
obecnej kotłowni gazowej oraz konieczności remontu instalacji sanitarnej na terenie 
nowszego budynku. 

Udział w niej wzięli: radna Ewelina Dudek, radny Ziemowit Maląg, Dyrektor Mosińskiego 
Ośrodka Kultury Marek Dudek, Dyrektor Mosińskiej Biblioteki Publicznej Karolina Talarczyk-
Wieczorek, radna Jolanta Szymczak, radny Roman Kolankiewicz oraz radna Elżbieta Jarecka. 
Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie Waldemar Demuth przedstawił informację 
na temat potrzeb modernizacji infrastruktury sportowej na terenie gminy Mosina i złożonych 
w tym zakresie wniosków do budżetu Gminy Mosina na rok 2023. Podczas swojego 
wystąpienia między innymi wskazał na częściową realizację zadania dotyczącego oświetlenia 
stadionu przy ul. Marii Konopnickiej w Mosinie, zwracając przy tym uwagę na konieczność 
dokończenia tego projektu w zakresie oświetlenia płyty głównej stadionu. Jednocześnie 
wskazał na problemy jakie wynikają z braku prawidłowego oświetlenia stadionu. Ponadto 
między innymi zwrócił uwagę na brak systemu nagłośnienia stadionu oraz poinformował 
o zdemontowaniu budki spikera z uwagi na zagrożenie jakie stanowiła. Następnie między 
innymi wskazał na zły stan drogi dojazdowej do Glinianek, sygnalizując potrzebę jej remontu. 
Ponadto poinformował o potrzebie oświetlenia kąpieliska na Gliniankach oraz dojścia 
do kąpieliska, wskazując przy tym na akty wandalizmu jakie mały miejsce na tym terenie. 
Następnie między innymi zwrócił uwagę na problemy jakie wynikają z braku zamontowania 
klimatyzacji w hali sportowej, zlokalizowanej przy Szkole Podstawowej nr 1 w Mosinie 
oraz wskazał na potrzebę zamontowania klimatyzacji na parterze budynku hali widowiskowo 
– sportowej przy ul. Krasickiego w Mosinie, uzasadniając przy tym potrzebę realizacji tych 
zadań. Następnie odniósł się do przetargu na modernizację boiska przy Szkole Podstawowej 
w Krośnie. Ponadto zwrócił uwagę na brak możliwości realizacji wszystkich wnioskowanych 
zadań z uwagi na koszty z tym związane. Dodatkowo między innymi wskazał na potrzebę 
budowy boiska lekkoatletycznego przy Szkole Podstawowej nr 1 w Mosinie, podkreślając 
przy tym, iż aktualnie na terenie miasta Mosina jest wyłącznie mikroboisko lekkoatletyczne 
przy Szkole Podstawowej nr 2. 
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Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji wraz z gośćmi przeprowadziła dyskusję, 
w trakcie której między innymi poruszono tematy: 

− stanu technicznego dachu hali widowiskowo - sportowej przy ul. Krasickiego 
w Mosinie,  

− stanu technicznego wieży widokowej, 

− montażu instalacji fotowoltaicznej na budynku hali widowiskowo- sportowej przy 
ul. Krasickiego w Mosinie, 

− pokrycia kosztów remontów placówek oświatowych ze środków finansowych 
funduszu remontowego oraz sposobu podejmowania decyzji w zakresie 
dysponowania tymi środkami, 

− wymiany lub renowacji balustrad schodowych przy wejściu do budynku Szkoły 
Podstawowej w Daszewicach oraz braku remontu łącznika przy modernizacji budynku 
tej szkoły, 

− przetargu grupy zakupowej na dostawę energii elektrycznej i działań w tym zakresie, 
oraz wzrostu wydatków bieżących w budżecie Gminy Mosina na rok 2023 w związku 
ze wzrostem cen energii oraz gazu, 

− wynajmu przez Sołectwo Rogalin pomieszczeń w budynku Szkoły Podstawowej 
w Rogalinie i kosztów z tym związanych jakie ponosi Szkoła Podstawowa w Rogalinie, 

− zarządzania placami zabaw, które zlokalizowane są przy budynkach szkolnych przez 
dane placówki oświatowe oraz kosztów z tym związanych. 

W trakcie dyskusji prowadzący obrady Roman Kolankiewicz zwrócił się z prośbą 
o przekazywanie Radzie Miejskiej w Mosinie szkicu potrzebnych prac remontowych 
lub modernizacyjnych niezbędnych do przeprowadzenia w ciągu około 5 lat w Mosińskim 
Ośrodku Kultury. Natomiast Dyrektor Mosińskiego Ośrodka Kultury Marek Dudek między 
innymi wskazał na możliwość pozyskania na realizacje inwestycji dotyczących Mosińskiego 
Ośrodka Kultury dofinansowania ze środków Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego 
z Programu Infrastruktura Domów Kultury. 
Udział w niej wzięli: radny Ziemowit Maląg, Kierownik Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mosinie 
Waldemar Demuth, radny Adam Monikowski, radny Roman Kolankiewicz, Kierownik 
Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek, Dyrektor Mosińskiego Ośrodka Kultury 
Marek Dudek oraz radna Ewelina Dudek. 
Prowadzący obrady Roman Kolankiewicz odnosząc się do tematu posiedzenia dotyczącego 
wniosków do budżetu Gminy Mosina na rok 2023 między innymi wskazał, iż członkowie 
Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji otrzymali w dniu dzisiejszym trzy wnioski 
skierowane przez Dyrektora Szkoły Podstawowej w Rogalinku. Wyżej wymienione wnioski 
znajdują się w materiałach komisji. Jednocześnie zwrócił się z zapytaniem, czy wnioski te 
zostały przekazane do Burmistrza Gminy Mosina. 
Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek ustosunkowała się do wypowiedzi 
prowadzącego obrady Romana Kolankiewicza. 
Radny Adam Monikowski między innymi wskazał na potrzebę budowy boiska 
wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Daszewicach. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła jednogłośnie, czyli 7 głosami „za”: 
wniosek nr 6 w sprawie przekazania do Burmistrza Gminy Mosina trzech wniosków 
dotyczących budżetu 2023 r. z dnia 20.09.2022 r., złożonych przez Dyrektora Szkoły 
Podstawowej w Rogalinku oraz wniosek nr 7 w sprawie wprowadzenia do budżetu 2023 r. 
zadania: „Budowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Daszewicach”. 
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WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OŚWIATY, SPRAW SPOŁECZNYCH I PROMOCJI: 

1. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„BRZEGOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Czapury. 

2. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„WESOŁA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości  Daszewice.  

3. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

„MNISZKOWA”, drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Żabinko.  

4. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy mostowi 

położonemu w ciągu drogi wojewódzkiej nr 431 w miejscowości Rogalinek.  

5. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze 

w szkołach i przedszkolach oraz określenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru 

godzin zajęć dla nauczyciela pedagoga, psychologa i logopedy. 

6. Komisja wnioskuje o przekazanie do Burmistrza Gminy Mosina trzech wniosków 

dotyczących budżetu 2023 r. z dnia 20.09.2022 r., złożonych przez Dyrektora Szkoły 

Podstawowej w Rogalinku. 

7. Komisja wnioskuje o wprowadzenie do budżetu 2023 r. zadania: „Budowa boiska 

wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Daszewicach”. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20.25 

protokołowała   przewodniczyła   przewodniczył  

(-) Anita Ćwiklińska 

  

(-) Jolanta Szymczak    (-) Roman Kolankiewicz 


